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عبدالحمید حمزه پور مدیرعامل شرکت آب وفاضلاب استان هرمزگان :

۴۷ درصد کل ظرفیت آب شیرین کن های 
کشور در هرمزگان تولید می شود

عبدالحمید حمزه پور به مناسبت هفته صرفه جویی 
در نشست با خبرنگاران با اشاره به اینکه این میزان 
بدهی، تاثیر منفی در ارائه خدمات به مشــترکان و 
مردم دارد، یادآورشد: شرکت آب و فاضلاب استان 
هرمــزگان به صورت خودگردان اداره می شــود و 
برای تامین هزینه های خود نیاز به وصول مطالبات 

از مشترکان است.
وی بیان داشت: شرکت آب و فاضلاب هرمزگان برای 
تامین و توزیع آب شرب در شهرها و روستاها، پرداخت 
حقوق کارمندان خود و ارائه خدمات بهینه در بخش 
های مختلف اعم از اتفاقات، فنی، آزمایشگاه و مانند آن 
نیازمند تعامل و همکاری مشترکان خود در پرداخت 

به موقع آب بهاست.
سالانه ۱۴هزار میلیارد ریال صرف خرید تضمینی آب 

تولیدی آب شیرین کن ها در هرمزگان می شود
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان از خرید 
تضمینی ســالانه نزدیک به ۱۴ هزار میلیارد ریال آب 
تولیدی آب شیرین کن های بخش خصوصی در استان 
خبــر داد و گفت: خرید تضمینی هر مترمکعب آب 
تولیدی آب شیرین کن ها طبق تعرفه سال گذشته ۱۸۰ 
هزار ریال است که مشترک مبلغ ناچیزی از این عدد تا 

سقف الگوی مصرف می پردازند.
حمزه پور ادامه داد: در حال حاضر ۴۱ ســایت نمک 
زدایی با ظرفیت ۲۲۸ هزار و ۵۰۰  مترمکعب در شبانه 
روز در سراسر هرمزگان نیاز آبی بخشی از مناطق استان 
را تامین می کنند که در تلاش هستیم برای رفع کمبودها 
۱۱ سایت نمک زدایی دیگر را نیز به ظرفیت ۳۴ هزار 
متر مکعب در شبانه روز به ظرفیت تولید آب هرمزگان 

اضافه کنیم.
وی بیان داشت: در حال حاضر ۴۷ درصد کل ظرفیت 
آب شیرین کن های کشور در هرمزگان تولید می شود 
که با اضافه شدن ظرفیت های جدید، سهم هرمزگان 
از آب تولیدی آب شــیرین کــن ها به ۶۱ درصد کل 

کشور می رسد.
مدیرعامــل شــرکت آب و فاضــلاب هرمــزگان 
اظهارداشت: به دلیل قیمت بالای تولید، انتقال و توزیع 
آب شرب بویژه آب شیرین کن ها لزوم مصرف بهینه را 
بیش از پیش کرده است و انتظار داریم رسانه ها در این 
زمینه آبفا را در فرهنگ سازی مصرف بهینه یاری کنند.
بــه گفته وی، حدود نیمــی از جمعیت هرمزگان در 
روســتاها زندگی می کنند و این شرایط در هرمزگان 
به دلیل نوع فعالیت روستاها و اقلیم استان، ساکنان این 
مناطق حدود ۲ برابر سرانه تعیین شده آب مصرف می 
کنند که می طلبد، از استفاده آب شرب بویژه آب های 
تولیدی آب شــیرین کن ها برای آبیاری درختان و دام 

خودداری شود.
وی ادامه داد: در حال حاضر ۱۰۰ درصد شهرها و ۸۹ 
درصد روستاها عملیات آبرسانی به آن ها انجام شده 
است، البته این بدان معنا نیست که مشکل آب در این 
نقاط وجود نداشته باشد چرا که به دلیل شرایط اقلیمی 
و کم شدن منابع سطحی و زیرزمینی، باعث شده تا آب 

مورد نیاز بیش از میزان آب تولیدی موجود باشــد که 
برای حل آن نیز در حال اجرای طرح های توسعه ای و 

تعریف طرح های جدید هستیم.
مدیرعامل آبفای هرمزگان در تشریح وضعیت شبکه 
توزیع و خطوط انتقــال آب گفت: در حال حاضر ۶ 
هزار و ۷۹۲ کیلومتر از شــبکه توزیع روستایی و پنج 
هزار کیلومتر از شبکه توزیع شهری نیازمند توسعه و 

بازسازی است.
وی افــزود: در بخش خط انتقال، نیازمند توســعه و 
بازسازی ۲۵۱ کیلومتر از خط انتقال شهری و سه هزار و 
۵۰۰ کیلومتر خط انتقال روستایی هستیم که در مجموع 

اعتباری افزون بر ۶۷ هزار میلیارد ریال می طلبد. 
به گفته حمزه پور، این اعتبار رقم بالایی اســت و باید 
در طول سال های آینده روند مورد نیاز طی شود تا به 

برخورداری لازم دست پیدا کنیم.
مدیرعامل آبفا از توجه ویژه دولت سیزدهم به بخش 
آبرسانی اشاره کرد و بیان داشت: از ابتدای امسال تاکنون 
حــدود ۱۲ هــزار و ۲۰۰ میلیارد ریال از اعتبارات آبفا 
تخصیص یافته است که ۷۰ درصد اعتبارات را شامل 

می شود.
وی به برنامه های آبفا در تامین نیازهای آبی هرمزگان 
اشاره کرد و افزود: بستک، سیریک، قشم، بخش رویدر 
بندرخمیر و جاسک از جمله مناطقی هستند که با کمبود 
بیشــتری در تامین آب مواجه هستند که آبفا با انعقاد 
قرارداد با بخش خصوصی در تلاش است تا آب این 

مناطق را تامین کند.
به گفته مدیرعامل آبفای هرمزگان، با گذر از تابســتان 
امســال و وارد مدار شــدن آب شیرین کن زیارت در 
سیریک و سه آب شیرین کن سلخ، تورگان و باسعیدو 
در قشم، تکمیل خط انتقال چارک به جناح و بستک و 
احداث خط انتقال آب از آب شیرین کن خلیج فارس 
به کهورستان و رویدر بخش زیادی از کمبودهای آب 

این شهرستان ها مرتفع خواهد شد.
حمزه پور به اتصال بخش مرکزی بندرعباس به خط 
انتقال آب شیرین کن خلیج فارس اشاره کرد و افزود: 
این اتفاق امســال رخ خواهد داد و روستاهای شمال 

بندرعباس از نعمت آب شرب پایدار دست می یابند.
وی با بیان اینکه شهرستان میناب نیز در همین تیرماه 
امسال به ظرفیت ویژه تامین آب دست خواهد یافت و 
نیازهای آبی آن از طریق سد سرنی تامین خواهد شد، 
گفت: با این اقدام هم مطالبه دیرینه مینابی ها جامه عمل 
بــه خود خواهد گرفت و هم مردم به آب با کیفیت و 

پایدار دست خواهند یافت.
مدیرعامل آبفا تصریح کرد: با تامین آب میناب از سد 
سرنی، آب چاه های دشت میناب نیز به تعادل خواهد 

رسید.
حمزه پور همچنین با اشاره به اقدام های انجام شده در 
حوزه فاضلاب گفت: در حال حاضر۶ شهر بندرعباس، 
رودان، میناب، هرمز، درگهان و بوموســی و روستای 
تیاب میناب از شبکه و تصفیه خانه فاضلاب برخوردار 
هستند که در تلاش هســتیم سطح برخورداری این 

مناطق از جمع آوری فاضلاب نیز افزایش دهیم.
وی اقدام های بزرگ آبرسانی در قالب جهاد آبرسانی 
و پروژه های محرومیت زدایی اشاره کرد و گفت: این 
اتفاق بزرگی اســت و باعث خواهد شد تا جمعیت 
زیادی از روستاها به آب شرب پایدار دست پیدا کنند.

مدیرعامل آبفا گفت: در قالب طرح جهاد آبرسانی که با 
مشارکت وزارت نیرو و سپاه پاسداران انقلاب اسلامی 
انجام می شود، ۶۸ روستا از طرح های توسعه ای بهره 

مند خواهند شد.
به گفته حمزه پور، در استان هرمزگان آبفا با مشارکت 
نیــروی دریایی ســپاه به عنوان معیــن اجرای طرح 
محرومیت زدایی، عملیات آبرسانی در شهرستان های 
بســتک، بندرلنگه، خمیر و رودان آغاز شده است که 
سطح بهره مندی جمعیت استان را به طور قابل ملاحظه 

ای افزایش خواهد داد.
وی یکی از اقدام های ماندگار آبفای هرمزگان در حوزه 
فاضلاب را انتقال پساب به صنایع عنوان کرد و افزود: 
طرح انتقال پســاب به صنایع هم اکنون در حال انجام 
است که با اتمام آن پساب تصفیه خانه فاضلاب وارد 
دریا نمی شود و تمامی پساب تصفیه شده در صنایع و 

فضای سبز استفاده خواهد شد.

        اقتصاد کیش - مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان گفت: این شرکت ۴ هزار میلیارد ریال از مشترکان خود طلب دارد که بیشترین 
میزان مطالبات مربوط به بخش اداری و دولتی و نیروهای مسلح است.

آخرین وضعیت زلزله بندر چارک 

اقتصاد کیش-    مدیرعامل جمعیت هلال احمر اســتان هرمزگان گفت: دو کمپ 
اسکان اضطراری را در خود بندر چارک برپا کردیم و برای کسانی که بر اساس گزارش 
دستگاه های مسئول منازلشان دچار اشکال شده بود نیز خدمات اضطراری را فراهم 

کردیم. 
مختار سلحشور در رابطه با آخرین وضعیت زلزله بندر چارک، افزود: در ادامه زلزله هایی 
که در ۱۲ روز گذشته داشتیم، صبح روز چهارم تیر ماه شاهد زلزله ۵.۶ ریشتری بودیم 

که بلافاصله تیم های ارزیاب به منطقه اعزام شدند و ارزیابی های اولیه انجام شد. 
وی در خصوص اقدامات انجام شــده تصریج کرد: خوشــبختانه در بندر چارک و 
روستا های اطراف ،مصدوم و مجروح و همینطور واحدی که به صورت صد درصد 
تخریب شه باشد نداشتیم و عمده نگرانی مردم دغدغه ناشی از استمرار پس لرزه ها و 
ترک خوردگی بررخی از منازل در بندر چارک و روستا های اطراف بود. ما دو کمپ 
اسکان اضطراری را در خود بندر چارک برپا کردیم و برای کسانی که بر اساس گزارش 
دستگاه های مسئول منازلشان دچار اشکال شده بود نیز خدمات اضطراری را فراهم 

کردیم.
سلحشــور ادامه داد: در مجموع بیش از ۲۳۰ دســتگاه چادر امدادی در بند چارک و 
روستا های اطراف در اختیار مردم قرار گرفته و همواره نیرو های عملیاتی حلال احمر 
در منطقه حضور دارند و تا رفع کامل نگرانی ها در کنار مردم خواهند بود که امیدواریم 

با گذشت زمان و رسیدن به وضعیت پایدار نگرانی ها به طور کلی برطرف شود.
وی در خصوص سطح آمادگی نیرو های هلال احمر گفت:تمامی نیرو های عملیاتی 
استان با توان کامل از تاریخ ۲۴ خرداد ماه تا کنون  در آماده باش کامل قرار دارند .همچنین 
با شماره تلفن ۱۱۲ در ۲۴ ساعت شبانه روز مراکز کنترل فرماندهی و عملیات در کلیه 

شعب آماده پاسخگویی به نیاز ، سوالات ،پیام و نظر مردم می باشند.

مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان هرمزگان  تشریح کرد:
دستگاه قضایی به افتتاح حساب صنایع 
هرمزگان در استان های دیگر ورود کند

اقتصاد کیش- نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان گفت: بسیاری از نهادهای مستقر 
در هرمزگان حساب های بانکی خود را در استان های دیگر افتتاح می کنند تا اگر منافعی 
از این محل وجود دار نصیب اســتان های دیگر شــود که دستگاه قضایی باید به این 

موضوع ورود کند. 
حجت الاسلام محمد عبادی زاده در دیدار با رئیس دادگستری استان هرمزگان که به 
مناسبت هفته قوه قضاییه در دفتر امام جمعه بندرعباس برگزار شد، ضمن بیان تسلیت 
سالگرد شهادت بهشتی، اظهارداشت: خون شهید بهشتی نقش بسیار زیادی در حفظ و 

حراست از انقلاب و دفع دسیسه های ضد انقلاب داشت.
وی، عدالت را مبنای حاکمیت دینی اســلام دانســت و عنوان کرد: بخش اعظمی از 
ملزومات تحقق عدالت در جامعه توسط دستگاه قضایی فراهم می شود و جامعه نیز در 

حوزه تحقق عدالت و سلامت اداری از دستگاه قضایی توقع دارند.
نماینده ولی فقیه در اســتان هرمزگان، با اشاره به نقش دستگاه قضایی در زدودن فقر 
اســتان هرمزگان، ابراز کرد: فاصله اســتان هرمزگان با استان های دیگر به قدری زیاد 
است که برای برقراری عدالت و پوشش کاستی ها باید در توزیع بودجه مورد توجه 
ویژه مسئولین باشد تا اتفاقات مثبتی در حوزه کاهش فاصله فلاکت هرمزگان با سایر 

استان ها رقم بخورد.
حجت الاســلام عبادی زاده، با اشاره به آسیب های اقتصادی و زیست محیطی وجود 
برخی از صنایع در استان هرمزگان، تصریح کرد: بسیاری از نهادهای مستقر در هرمزگان 
حساب های بانکی خود را در استان های دیگر افتتاح می کنند تا اگر منافعی از این محل 
وجود دار نصیب استان های دیگر شود که دستگاه قضایی باید به این موضوع ورود کند.

وی خاطرنشان کرد: تلاش دستگاه قضایی برای افزایش درآمدهای استان هرمزگان از 
طریق پیگیری برای پرداخت مسئولیت های اجتماعی صنایع و پرداخت مالیات درون 
استان می تواند نقش مهمی در کاهش فقر استان داشته باشد که خوشبختانه اقدامات 

خوبی در حال انجام است.
نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان بیان کرد: سیاست های مختلفی در راستای ایجاد 
تحول در دستگاه قضایی اتخاذ شده است که باید ساز و کار روشنی برای اجرای این 

سیاست ها تدوین شود.
حجت الاسلام عبادی زاده تشریح کرد: نظارت بر عملکرد مدیران و قضات از اهمیت 
ویژه ای برای تحقق اهداف تحول آفرین قوه قضایی برخوردار است که باید مورد تاکید 

دادگستری هرمزگان نیز قرار گیرد.
نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان، با اشاره به اهمیت موضوع پیشگیری از جرم، ابراز 
کرد: پیشگیری از جرم یک امر فراقوه ای است چراکه گلوگاه های پیشگیری از جرم در 

نهادهای مختلفی قرار دارد.
حجت الاســلام عبادی زاده، ضمن تاکید بر همکاری و ام افزایی میان قوای سه گانه، 
تصریح کرد: هرچه مقدار رابطه سه قوه بیشتر شود، به همان اندازه روند ارائه خدمات 

در نهادهای مختلف کمتر می شود و کیفیت نیز ارتقاء می کند.

نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان:

تعداد شهرستان های زرد کرونایی 
هرمزگان افزایش یافت

اقتصاد کیش-  ســخنگوی دانشگاه علوم پزشــکی استان هرمزگان گفت: هشت 
شهرستان هرمزگان در وضعیت آبی و پنج شهرستان در وضعیت زرد قرار گرفتند. 

دکتر فاطمه نوروزیان با اشاره به اینکه  کرونا تاکنون در هرمزگان جان ۲۶۱۶ نفر را گرفته 
است، افزود: در جدیدترین نقشه رنگ بندی کرونایی کشور، هشت شهرستان هرمزگان 

در وضعیت آبی و پنج شهرستان در وضعیت زرد قرار گرفتند.
وی بیان کرد: شهرســتان های بندرعباس، بندرلنگه، رودان، قشم، میناب، بوموسی، 
بشاگرد، سیریک و جزایر کیش و هرمز همانند هفته گذشته در وضعیت آبی )عادی( 

قرار دارند.
نوروزیان با اشاره به اینکه شهرستان های حاجی آباد، پارسیان، بندرخمیر و بستک که 
هفته گذشته در وضعیت آبی بودند، اکنون در وضعیت زرد )نسبتا پرخطر( قرار گرفتند، 

تصریح کرد: شهرستان جاسک نیز همانند هفته گذشته در وضعیت زرد قرار دارد.

سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی استان هرمزگان اعلام کرد:

مزیت های ساحل  شهر بندرعباس 
را افزایش  خواهیم داد 

اقتصاد کیش-   شــهردار بندرعباس 
گفت:با بررســی اشتراکات فرهنگی 
اجتماعــی و اقتصادی مــی توانیم 
راهکارهای موثری را برای توســعه 
شهرها عرضه کنیم و امیدواریم خواهر 
خواندگی شهر کورینتو با بندرعباس 

رقم بخورد.
نشست مجازی مهدی نوبانی شهردار 
بندرعباس و آبسالون مارتینز شهردار 
بندر کورینتو در راستای تعاملات دو 
جانبه و بحث و بررســی موضوعات 
مرتبط با مدیریت شــهرهای بندری 

برگزارشد. 
وی پس از تشریح موقعیت مهم شهر بندر عباس و اشاره به برگزاری جشن ۴۰۰سالگی 
نامگذاری شهر بندرعباس پیرامون مباحث مهم و دغدغه های مدیریت شهری افزود: 
نگاه ما به شهر باید نگاهی ساختارمند باشد و شهرها ابعاد گسترده ای از موضوعات 
احتماعی فرهنگی اقتصادی را در بر می گیرند و هر شــهر به مثابه یک موجود زنده 
همواره در تکا پو و روبه رشد است که مدیران شهری مسیر رشد و شکوفایی شهرها 

را هموار می کنند. 
شــهردار بندر عباس در این نشست مجازی گفت: ابعاد مختلف زندگی شهروندان 
در نقاط مختلف دنیا تجارب ارزنده ای دارد که میتواند با بررسی اشتراکات فرهنگی 
اجتماعی و اقتصادی راهکارهای موثری را برای توسعه شهرها عرضه کند و خواهر 
خواندگی شهر کورینتو در منطقه امریکای لاتین با شهر بندرعباس در منطقه خاور میانه 

نشان از روابط خوب دیپلماتیک دو کشور دارد که امیدواریم این اتفاق رقم بخورد. 
نوبانی در این نشست اظهار داشت: در آبانماه ۱۴۰۰ میزبان سفیر نیکاراگوئه در بندر 
عباس بودیم ومقدمات این دیدار در آن جلسه فراهم شد و هم اکنون مباحث مختلفی 
را برای این نشست میتوان طرح کرد که سعی میکنم برای اینکه به مرحله نتیجه گیری 
برســیم موضوعات را در در بخش کوتاه مدت بلند مدت و همکاری های دو جانبه 

طرح نمایم. 
شــهردار بندر عباس خاطر نشان کرد: موضوعات را کاربردی و در رابطه با شهر بیان 
میکنم مساله پسماند برای شهرها همواره جزو دغدغه های مهم بوده در بندر عباس 
طرح تفکیک از مبدا، طرح تولید کود کمپوست، آموزش چهره به چهره و کارگاه تولیدی 
چوب از شاخه ها و سرشاخه های درختان از برنامه های آتی ماست ما مشتاق هستیم 
تکنولوژی نوآوری و طرح های خاص و خلاقانه در حوزه پسماند و تفکیک زباله را 
داشته باشیم یا اپلیکیشن ها و نرم افزارهای مدرن مورد استفاده در شهرهای بزرگ را در 

شهر بندرعباس راه اندازی نماید. 
نوبانی با تاکید بر کیفیت بصری شهر اظهار داشت: زیبای و با چیدمان و دیزاین شهری 
رابطه مستقیمی با روحیه و حس تعلق خاطر دارد شهرهایی که بر اساس چیدمان ها و 
دیزاین خلاقانه همواره پیش میروند جزو زیبا ترین شهرهای دنیا هستند بندر عباس با 
توجه به شرایط ویژه ای که دارد بر اساس اقلیم و آب و هوا و تاریخ و نوع فعالیت های 
روزمره نیازمند تنوع و چیدمان متنوع در حوزه شــهری اســت که البته این تنوع باید 

ساختارمند و نظم و انظباط داشته باشد. 
این مقام مســول در ادامه تصریح کرد: ساحل برای شهرهای بندری یک مزیت ویژه 
است یک برتری و قابلیت خاص و منحصر به فرد نوار ساحلی شهر بندرعباس یکی 
از طولانی ترین نوارهای ساحلی در شهرهای ایران محسوب میشود ایجاد بسترهای 
مناســب برای بهره بردن از زیبایی های ســاحل با ایجاد بوستانهای ساحلی و جنگل 
کاری حرا در شهر بندرعباس پیگیری میشود، توسعه زیر ساختهای ورزشی و تفریحی 
برای گردشگران از اهم برنامه های ما برای ساحل است زمینهای ورزشی ساحلی و 
ورزشهای آبی و تفریحات دریایی از جمله اقدامات ویژه ما بوده اما کافی نیست برای 
جذب گردشگر و معرفی ساحل بندرعباس به عنوان یک ساحل توریست پذیر باید 
تفاوت های زیادی را ایجاد کنیم و مزیت های ساحل بندرعباس را افزایش دهیم که در 

این حوزه میتوانیم از سرمایه گذاران استقبال نماییم. 
شهردار بندرعباس گفت؛ آموزش از سر فصلهای مهم مدیریت ما می باشد و ابدیت 
بودن به روز بودن و پیش رفتن با متد ها و روشهای جدید همواره جزو دغدغه های ما 
می باشد بر اساس اعلام نیاز واحد ها مدیریت ها در سازمان پرسنل دوره های آموزشی 
موثری را برای تسهیل در انجام امور مردم و آگاهی بیشتر می گذرانند آموزش رابطه 
مستقیمی با کیفیت کارها دارد و به لحاظ کیفی بهره وری سازمان را بالا می برد ما از 
پیشنهادات اموزشی و اکادمیک استقبال میکنیم و برای ساختن یک مدیریت مدرن و 

پیشرو همواره به دنبال ایجاد بستر های آموزشی هستیم. 
نوبانی در پایان حمل و نقل عمومی در شهرها را یک شاخصه کمی و کیفی بر شمرد و 
اشاره کرد کمیت از آن نظر که وسایل حمل و نقل عمومی به اندازه و به تعداد و متناسب. 
با جمعیت شهر باشد کیفیت به نحوی که خدمات به شکل ویژه و درست ارائه شود و 

شهروندان رضایت کامل را داشته باشند.

شهردار بندرعباس:

مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان:

مشکلات کار و زندگی  دریانوردان باید
 مورد توجه قرار گیرد

اقتصاد کیش-    مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان 
با اشــاره به اهمیت شغل دریانوردی و سختی های 
کار دریانــوردان بیــان کرد: روز جهانــی دریانورد 
فرصتی اســت که مساله دوری از خانواده و معیشت 
دریانوردان به عنوان بخشی از چالش های زندگی آنان 

مورد بازنگری قرار بگیرد. 
علی رضا محمدی کرجــی ران در آیین روز جهانی 
دریانورد که در باشــگاه ملوانان بندر شهید رجایی 
برگزار شد، اظهارداشت: حدود ۱.۵ میلیون دریانورد 
در دنیا مشــغول به کار هســتند که از این تعداد ۱۳۴ 
هزارنفر در ایران و ۴۰ هزار نفر آن در استان هرمزگان 

به یشه دریانوردی مشغول هستند.
وی از دریانوران به عنوان افرادی مقاوم و سخت کوش 
در مواجهــه با ناملایمات یاد کــرد و ادامه داد: این 
مشارکت چشمگیر دریانوردان هرمزگانی از گذشته 
تاکنون بیانگر جایگاه دریا و دریانوردی در شــاکله 
خانواده مردم هرمزگان و اهمیت توسعه دریا محور 

بوده است.
محمدی کرجی ران با اشاره به این جمله که؛ کمتر 
دریانوردی دیدم که از دریا فاصله بگیرد و دلش برای 
دریا تنگ نشود؛ بیان کرد: دریانوردان مانند خانواده 
خود عاشق دریا هستند به تعبیری دریانوردان بین دو 
عشق خانواده و دریا زندگی می کنند، بنابراین کسی 
که کار دریا را انتخاب می کند درواقع جهانشــمول 
بــودن را انتخاب کرده و روح خود را وســعت می 

دهد.
مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان با اشاره به اهمیت 
شغل دریانوردی و سختی های کار دریانوردان بیان 
کرد: روز جهانی دریانورد فرصتی اســت که مساله 
دوری از خانــواده و معیشــت دریانوردان به عنوان 
بخشــی از چالش های زندگی آنــان مورد بازنگری 

قرار بگیرد.
وی در ایــن رابطه با بیان اینکه در ســازمان بنادر و 
دریانــوردی روز عید نوروز و روز عاشــورا دو روز 

تعطیل رســمی برای کارکنان این سازمان محسوب 
می شود اما دریانوردان از این امتیاز محرومند و حتی 

تعطیلات این روز نیز شامل حال آنان نمی شود.
مدیر منطقه ویژه اقتصادی بندر شهید رجایی در بخش 
دیگری از سخنان خود با اشاره به مشکلات ناشی از 
فراگیرشــدن ویروس کرونا و ابتلا بخش زیادی از 
دریانوردان به این ویروس طی دوساله اخیر، از تمامی 
تلاش ها و ایثارگری های دریانوردان در این روزهای 

سخت کرونا قدردانی کرد.
محمــدی کرجــی ران پیرامون ســختی های کار 
دریانوردان و اهمیــت توجه به مقوله دریا در رونق 
اقتصاد جامعه با بیان اینکه در برنامه ششــم و هفتم 
توسعه به اهداف بلندمدت دریامحور توجه بیشتری 
شده است، خواستار توجه ویژه به معیشت دریانوردان 

و توسعه اقتصاد دریا محور در استان هرمزگان شد.
وی همچنین به شــعار روز جهانی دریانورد ســال 
۲۰۲۲ از ســوی سازمان جهانی دریانوردی با عنوان 
»ســفر دریایی از گذشــته تا حال؛ تجربــه ات را به 
اشــتراک بگذار« اشــاره کرد و اظهارداشت: فراگیر 

شدن تجربه های دریانوردان در رسانه های اجتماعی 
و استفاده از هشــتگ های مشترک تعریف شده در 
ســازمان جهانی دریانوردی علاوه بر گفتمان سازی 
حول فعالیــت دریانودی می تواند با انتقال ســریع 
ایده ها، پیشنهادات و چالش ها بین بخش های مختلف 

این صنعت باعث هم افزایی شوند.
در این مراسم که با برنامه های شاد و اجرای مسابقات 
فرهنگــی در حوزه دریا و دریانوردی همراه با هدف 
آشــنایی با زبان و فرهنگ دریایی، بود از همسران و 
خانواده های دو دریانورد درگذشــته )کاپیتان مهدی 

بشیری و کاپیتان احمد فتحی پور( تجلیل شد.
در این مراســم کــه جمعی از خدمه کشــتی های 
خارجی مســتقر در بندر شــهید رجایی نیز حضور 
داشــتند، پیام"کیتاک لیم "، دبیرکل آیمو به مناسبت 
۲۵ ژوئن روز جهانی دریانورد توسط اسماعیل مکی 
زاده، معاون اموردریایی اداره کل بنادر و دریانوردی 

هرمزگان قرائت شد.
۲۵ ژوئن برابر با ۵ تیرماه به نام روز جهانی دریانورد 

نامگذاری شده است.

اقتصــاد کیش-     معــاون میراث فرهنگی، اداره کل میراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دستی هرمزگان گفت: براثر زلزله اخیر در چارک، قلعه آل علی دچار خسارت شد. 
 عباس نوروزی  بابیان این مطلب گفت: قلعه آل علی با توجه به نزدیکی کانون زلزله 

امروز صبح، ۳۰ درصد تخریب شده است.
معاون میراث فرهنگی اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی هرمزگان با 
اشاره به اینکه قلعه آل علی متعلق به دوره قاجاریه است، افزود: این بنا توسط شیخ صالح 

بن شیخ محمد آل علی یکی از حاکمان چارک ساخته شده است.
وی تأکید کرد: قلعه آل علی به دلیل داشتن مالکیت شخصی هنوز در فهرست آثار ملی 

کشور به ثبت نرسیده است.

زلزله بندر چارک به »قلعه آل علی« 
خسارت زد


